
 

 

I ägardirektivet för St.Kors, Lejonfastigheter och Stångåstaden står det att bolagen ska begränsa 

användandet av oseriösa aktörer. Jag skulle därför vilja veta:  

 

- Vad gör bolagen rent konkret för att leva upp till detta? 

 

 

/Mari Hultgren (S), kommunalråd 

 

 

 

 

 


